



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 26 ມະກະຣາ(ມັງກອນ) 2025 (1-26-2025)

ການດົນໃຈສຳລັບການນະມັສການ

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ຄວາມດີແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ພວກເຮົານະມັສການພຣະອົງ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພວກເຮົາທັງໝົດໄດ້ເຫັນມັນເປັນພັນຄັ້ງທີ່ເບິ່ງຟຸດບໍ່ເກມ. ຜູ້ຫຼິ້ນຄົນນຶ່ງຫຼິ້ນທີ່ໜ້າອັສຈັນແລະກັບຄືນໄປຂ້າງສນາມຫາທິມຂອງຕົນເອງ. ລາວຖືກຫຸ້ມລ້ອມໂດຍເພື່ອນຮ່ວມທິມ ແລະຄູຝຶກຂອງລາວ. ຂະນະທີ່ການສລອງໄດ້ສິ້ນສຸດລົງ, ຜູ້ຫຼິ້ນໄດ້ຮັບຮູ້ວ່າກ້ອງຖ່າຍຮູບໂທລະພາບຢູ່ເທິງລາວແລະເກືອບທຸກຄັ້ງ, ລາວເບິ່ງກ້ອງຖ່າຍຮູບແລະເວົ້າວ່າ, "ສະບາຍດີ, ແມ່!" ມັນບໍ່ສຳຄັນວ່າພໍ່ສອນລາວທຸກສິ່ງທີ່ລາວຮູ້ກ່ຽວກັບຟຸດບໍ່. ໃນເວລາທີ່ໂລກກຳລັງສ້າງເກດເບິ່ງ, ແມ່ແມ່ນຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການທັກທາຍ. ເປັນຫຍັງ? ມັນເປັນເລື່ອງທີ່ມະນຸດຊາດທີ່ຈະຕອບສນອງຕໍ່ການບຳລຸງລ້ຽງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຈາກແມ່ຂອງພວກເຮົາ. ແນ່ນອນ, ພໍ່ໄດ້ຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ກາຍເປັນບາງສິ່ງ, ແຕ່ແມ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາຢາກເປັນບາງສິ່ງໂດຍການເຮັດໃຫ້ເຮົາຮູ້ສຶກເປັນຫ່ວງເປັນໄຍແລະຮັກ. ແຕ່ວ່າແມ່ນແຕ່ແມ່ຂອງພວກເຮົາກໍບໍ່ສົນໃຈພວກເຮົາຄືກັບພຣະເຈົ້າ. ເມື່ອເຮົາລະນຶກເຖິງຄວາມເມດຕາສົງສານແລະຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຍ້ອນກັບໄປສູ່ຈຸດເລີ່ມຕົ້ນຂອງກາລເວລາ, ເຮົາຢາກໃຫ້ໂລກຮູ້ເລື່ອງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ແລະໃນເມື່ອທຸກຄົນກຳລັງເບິ່ງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຢາກໃຫ້ເຫັນການນະມັສການ.

ຕອນທ່ານເປັນເດັກນ້ອຍ, ໃຜດົນໃຈທ່ານໃຫ້ເດີນຕາມເປົ້າໝາຍ ຫຼືຄວາມຝັນ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເພງສັຣເສີນ 25:4-7

4. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງສັ່ງສອນຂ້ານ້ອຍໃຫ້ຮູ້ຈັກທິນທາງຂອງພຣະອົງ ແລະຂໍຊົງໃຜຕໃຫ້ຂ້ານ້ອຍຮູ້ຈັກວິທີທາງນີ້. 5. ຂໍຊົງສັ່ງສອນຂ້ານ້ອຍໃຫ້ດຳລົງຢູ່ຕາມຄວາມຈິງຂອງພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງຊົງເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍຂອງຂ້ານ້ອຍ ຂ້ານ້ອຍເຊື່ອໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະອົງຕລອດເວລາ. 6. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງລະນຶກເຖິງພຣະເມດຕາ ແລະຄວາມຮັກອັນໜັ້ນຄົງຂອງພຣະອົງ ຊຶ່ງພຣະອົງຊົງສະແດງໃຫ້ເຫັນຕັ້ງແຕ່ໃດໆມາ. 7. ຂໍຊົງໃຫ້ອະພິຍຄວາມຜິດແລະການພາດພັ້ງໃນຄາວທີ່ຂ້ານ້ອຍຍັງເປັນເດັກນ້ອຍຢູ່ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຍ້ອນຄວາມຮັກອັນໜັ້ນຄົງແລະຄວາມດີຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງລະນຶກເຖິງຂ້ານ້ອຍດ້ວຍເຖິດ.

ດັ່ງທີ່ເຮົາໄດ້ເຫັນໃນປຶ້ມເອຊາຢາໃນພາກທີ່ຜ່ານມາ, ການນະມັສການເລີ່ມຕົ້ນໂດຍການເຫັນແລະຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາໄດ້ເປີດເຜີຍຕົວເອງຢ່າງສັດຊື່ເພື່ອໃຫ້ການນະມັສການຂອງເຮົາເປັນໄປໄດ້. ເມື່ອພວກເຮົາຮັບຮູ້ເຖິງຄຸນຄ່າຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາຮູ້ວ່າພວກເຮົາຄວນຈະນະມັສການພຣະອົງ. ບາງຄັ້ງ, ແນວໃດກໍຕາມ, ມັນບໍ່ພຽງພໍທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຕ້ອງການທີ່ຈະນະມັສການ. ພວກນອກອິດນະມັສການພະເຈົ້າທີ່ຖືກສ້າງຂຶ້ນມາໃນຮູບແບບແລະຄຸນລັກສະນະບາງຢ່າງທີ່ບັງຄັບໃຫ້ຜູ້ຕິດຕາມນະມັສການດ້ວຍຄວາມຫວັງທີ່ຈະພໍໃຈກັບພະເຈົ້າທີ່ເຂົາເຈົ້າບໍ່ຮູ້ແລະບໍ່ສາມາດເບິ່ງແຍງເຂົາເຈົ້າໄດ້. ສຳລັບເຂົາເຈົ້າ, ການນະມັສການບໍ່ແມ່ນບາງສິ່ງທີ່ເຮັດຍ້ອນຄວາມປາຖນາ. ການນະມັສການເປັນໜ້າທີ່, ເປັນຕາໜ່າງຄວາມປອດພິຍເພື່ອປົກປ້ອງເຂົາເຈົ້າຈາກຄວາມໂກດຮ້າຍຂອງຄວາມສັກສິດທີ່ເບິ່ງບໍ່ເຫັນ. ການໄຫວ້ດັ່ງກ່າວເຮັດໃຫ້ຜູ້ນະມັສການຫວ່າງເປົ້າ ແລະບໍ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກພິທີກຳ, ບໍ່ວ່າຈະເປັນການລະອຽດປານໃດ. ພຣະບິດາເທິງສວັນຂອງພວກເຮົາໃຫ້ຫຼາຍກວ່ານັ້ນ. ໃນເພງສັຣເສີນ 25:4, ຜູ້ຂຽນເພງສັຣເສີນໄດ້ອະທິຖານຫາພຣະ

ເຈົ້າໃຫ້ເປີດເຜີຍຫຼາຍກວ່າພຣະອົງເອງ, ແຕ່ໃຫ້ເປີດເຜີຍເສັ້ນທາງຂອງພຣະອົງ, ວິທີທາງຂອງພຣະອົງນຳອີກ. ພວກເຮົາອາດຈະໄດ້ອະທິຖານແບບນີ້: "ພຣະເຈົ້າ, ຂ້ານ້ອຍບໍ່ພຽງແຕ່ຢາກຮູ້ວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ, ຂ້ານ້ອຍຢາກຮູ້ວ່າພຣະອົງເຮັດວຽກແນວໃດ." ຖ້າວ່ານັ້ນຄືບ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຢຸດເຊົາ, ພຣະອົງກໍຍັງຈະມີຄຳຄວນໄດ້ຮັບການສັຽເສີນຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ວ່າພຣະອົງຈະໄປໂກກວ່ານັ້ນ! ພຣະເຈົ້າພໍໃຈໃນການເປີດເຜີຍບໍ່ພຽງແຕ່ວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ ແລະວິທີການຂອງພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ພຣະອົງຍັງອະນຸຍາດໃຫ້ເຮົາເຫັນວ່າເປັນຫຍັງພຣະອົງຈຶ່ງໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ສ້າງແລະໂຖ່ພວກເຮົາເພາະວ່າພຣະອົງຮັກພວກເຮົາ. ເຮົາສາມາດຖືກລໍໃຈໃຫ້ຄິດວ່າຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ເຮົາມີບາງສິ່ງກ່ຽວກັບເຮົາ, ຄວາມສາມາດ, ພອນສວັນ, ແລະການຮັບໃຊ້ຂອງເຮົາ. ບາງທິການອຸທິດຕົນຂອງເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ແລະວິທີທີ່ເຮົານະມັສການພຣະອົງບາງທິກະຕຸ້ນໃຫ້ພຣະບິດາສະແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນຄວາມດີແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ຖ້ານັ້ນເປັນຄວາມຈິງ, ການນະມັສການຂອງເຮົາກໍຄືກັບສາສນາປອມທີ່ຖວາຍພຣະເຈົ້າທີ່ຕອບຮັບການນະມັສການດ້ວຍຂອງປະທານທີ່ດີ. ຄວາມຈິງແມ່ນພຽງແຕ່ກົງກັນຂ້າມ. ພຣະເຈົ້າອອກຈາກລັກສະນະແລະຄວາມດີຂອງພຣະອົງ-ໄດ້ເລືອກທີ່ຈະຮັກພວກເຮົາກ່ອນ. ບໍ່ແມ່ນຍ້ອນວ່າເຮົາເປັນໃຜ, ແຕ່ຍ້ອນວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ. ຄວາມຮັກນັ້ນເຮັດໃຫ້ມີທາງທີ່ຈະຊົດໃຊ້ແທນບາບຂອງເຮົາ; ບໍ່ແມ່ນຍ້ອນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຮັດ, ແຕ່ຍ້ອນສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດ. ຄວາມດີຂອງພຣະອົງດຶງດູດເຮົາໃຫ້ເຂົ້າໄປພຣະອົງຫຼາຍຂຶ້ນ ບໍ່ແມ່ນຍ້ອນຄວາມສັດຊື່ຂອງເຮົາ, ແຕ່ຍ້ອນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ເພາະຄວາມບາບ, ພວກເຮົາຈຶ່ງມີຄວາມຜິດ, ແລະພວກເຮົາຮູ້ຈັກມັນ. ເມື່ອພຣະເຈົ້າເປີດເຜີຍຕົວເອງ, ເຮົາຈະເຫັນຄວາມສົມບູນແບບຂອງພຣະອົງແລະຮູ້ຈັກໂດຍທີ່ບໍ່ໃຫ້ໃຜບອກເຮົາວ່າເຮົາບໍ່ຄູ່ຄວນກັບຄວາມຮັກພຣະອົງ. ພວກເຮົາຈະບໍ່ເຄີຍລິເລີ່ມການຢູ່ໃນທີ່ປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າອີງນີ້ທີ່ພວກເຮົາລົ້ມເຫຼວ. ພວກເຮົາທົດຕົວກັບຄວາມຫວັງວ່າພຣະອົງບໍ່ໄດ້ຊອກຫາພວກເຮົາ. ນັ້ນບໍ່ແມ່ນສິ່ງທີ່ອາດາມແລະເອວາໄດ້ເຮັດຫຼັງຈາກພວກເຮົາບໍ່ເຊື່ອຟັງພຣະເຈົ້າ (ປຖກ 3)? ເພາະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ສແດງຫາພວກເຮົາໃນສະພາບຄວາມຜິດຂອງເຮົາ. 1 ໂຢຮັນ 4:19 ເວົ້າວ່າ, "ພວກເຮົາຮັກເພາະວ່າພຣະອົງໄດ້ຮັກພວກເຮົາກ່ອນ." ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ລໍຖ້າຈົນກ່ວາພວກເຮົາໄດ້ເຮັດທຸກຢ່າງດີຖືກຕ້ອງເສັ້ນກ່ອນ; ພຣະອົງຮັກພວກເຮົາກ່ອນ. ເພາະຄວາມຮັກນັ້ນ ເຮົາຈຶ່ງສາມາດໃຫ້ອະພັຍໄດ້. ພວກເຮົາບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງທົດຕົວກັບຄືນໄປບ່ອນໃນຄວາມອັບອາຍຂອງພວກເຮົາ. ເຮັບເຣີ 10:19-22 ບອກເຮົາວ່າເຮົາສາມາດເຂົ້າໄປຢ່າງກ້າຫານແລະຫຍັບເຂົ້າໃກ້ນະມັສການພຣະເຈົ້າຜູ້ຮັກເຮົາ! ບັດນີ້ເຮົາສາມາດອະທິຖານແບບນີ້ໄດ້ວ່າ: "ພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ສແດງໃຫ້ຂ້ານ້ອຍເຫັນວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ. ພຣະອົງໄດ້ເປີດເຜີຍວິທີທາງທີ່ພຣະອົງກະທຳການອີກດ້ວຍ. ຄວາມດີແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງໄດ້ຢູ່ກັບຂ້ານ້ອຍຕະຫຼອດຊີວິດ. ເພາະວ່າພຣະອົງຮັກຂ້ານ້ອຍ, ພຣະອົງໄດ້ຊົດໃຊ້ສຳລັບບາບຂອງຂ້ານ້ອຍໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູ. ຂ້ານ້ອຍນະມັສການພຣະອົງ-ຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນ, ຜູ້ທີ່ຮັກ, ແລະຜູ້ທີ່ໃຫ້ອະພັຍ." ພວກເຮົາບໍ່ມີຄວາມຜິດອີກຕໍ່ໄປ; ພວກເຮົາບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງລີ້. ພວກເຮົາຖືກຍ້າຍໄປສູ່ການນະມັສການ.

ທ່ານເຫັນຫຼັກຖານອັນໃດໃນໂລກນີ້ກ່ຽວກັບຄວາມດີຂອງພຣະເຈົ້າ?

2. ເພງສັຽເສີນ 25:8-11

8. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງສັດຊື່ແລະດີ ພຣະອົງຊົງສັ່ງສອນຄົນບາບໃຫ້ຮູ້ຈັກທາງທີ່ຄວນປະພຶດ. 9. ພຣະອົງຊົງນຳພາຜູ້ທີ່ຖ່ອມຕົວໄປຕາມທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ ແລະຊົງສັ່ງສອນເຂົາໃຫ້ຮູ້ຈັກນຳພຣະທັຍຂອງພຣະອົງ. 10. ພຣະອົງຊົງນຳພາທຸກໆຄົນເຊື່ອຟັງຄຳຫມັ້ນສັນຍາແລະຄຳສັ່ງຂອງພຣະອົງດ້ວຍຄວາມຮັກແລະຄວາມສັດຈິງ. 11. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງຮັກສາຄຳສັນຍາຂອງພຣະອົງ ແລະຂໍຊົງອະພັຍຄວາມຜິດຂອງຂ້າພຣະອົງ ເພາະຂ້າພຣະອົງມີບາບເຫລືອຫລາຍ.

ໃນພາກນີ້ຂອງເພງສັຽເສີນ, ພວກເຮົາເຫັນລັກສະນະພິເສດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ກະຕຸ້ນພວກເຮົາໃນການນະມັສການຂອງພວກເຮົາ: ພຣະເຈົ້າດີ. ເພາະຄວາມດີຂອງພຣະອົງ, ພຣະອົງປາຖນາຈະຊີ້ນຳເຮົາໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. ຖ້າພຣະເຈົ້າພຽງແຕ່ຮູ້ທາງເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ບໍ່ສົນໃຈວ່າເຮົາຮູ້ເສັ້ນທາງຫຼືບໍ່, ເຮົາອາດນະມັສການດ້ວຍຄວາມຍ້ານກົວ ຫລື ໃນຄວາມຫວັງວ່າຈະຜ່ອນເປົາຄວາມໂກດຮ້າຍຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ວ່າພຣະອົງຊົງຮັກ; ບໍ່ແມ່ນຍ້ອນວ່າເຮົາເປັນທີ່ຮັກ, ແຕ່ຍ້ອນວ່າພຣະອົງຮັກ. ພວກເຮົາປະສົບກັບຄວາມດີຂອງພຣະອົງ; ບໍ່ແມ່ນ

ຍ້ອນວ່າພວກເຮົາມີຄ່າຄວນ, ແຕ່ຍ້ອນວ່າພຣະອົງຊົງດີ. ຄວາມເຂົ້າໃຈດັ່ງກ່າວກະຕຸ້ນໃຫ້ມີການຕອບສນອງຂອງການນະມັສການຈາກພວກເຮົາ. ນີ້ແມ່ນມີໃຫ້ສໍາລັບໝົດທຸກຄົນ, ແຕ່ຫຼາຍຄົນບໍ່ຍອມຮັບຂອງປະທານເພາະມີຄຸນສົມບັດດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດໃຫ້ເຮົາຮັບເອົາຄວາມດີຂອງພຣະອົງໄດ້. ຈົ່ງສັງເກດຕາມພາບໃນຂໍ້ຄວາມເຫຼົ່ານີ້: (1) **ພຣະອົງໄດ້ສະແດງໃຫ້ຄົນບາບເຫັນທາງ** (ຂໍ້ 8). (2) **ພຣະອົງນໍາພາຄົນຖ່ອມຕົວ** (ຂໍ້ 9). (3) **ພຣະອົງໄດ້ສະແດງຄວາມຮັກອັນສັດຊື່ ແລະຄວາມຈິງຕໍ່ຜູ້ທີ່ຮັກສາພັນທະສັນຍາແລະຄໍາສັ່ງຂອງພຣະອົງ** (ຂໍ້ 10). ຫົວໃຈທີ່ໂອ້ອວດແລະເອົາໃຈໃສ່ແຕ່ຕົວເອງ, ທີ່ຂາດຄວາມເຂົ້າໃຈຕໍ່ຄວາມຕ້ອງການພຣະຄຸນແລະການໃຫ້ອະພັຍຂອງພຣະອົງ, ຈະບໍ່ມີວັນມາຮູ້ຈັກຂອງປະທານອັນນີ້. ຄົນເຮົາສາມາດເຂົ້າໃຈທຸກສິ່ງທີ່ຕ້ອງຮູ້ກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ໂດຍບໍ່ມີການຮັບຮູ້ເຖິງຄວາມຕ້ອງການອັນສໍາຄັນຂອງພວກເຮົາສໍາລັບພຣະອົງ, ຜູ້ນັ້ນຈະສືບຕໍ່ໃນຄວາມພຽງພໍຂອງຕົນເອງ. ການຈອງຕົວລ່ວງໜ້າທີ່ເໝາະສົມກັບການເຊື່ອເຊີນຂອງພຣະເຈົ້າເລີ້ມຕົ້ນດ້ວຍຄວາມເຂົ້າໃຈຢ່າງນີ້: ພວກເຮົາເປັນຄົນບາບ. ວິທີດຽວທີ່ພວກເຮົາສາມາດມາຫາພຣະອົງໄດ້ແມ່ນດ້ວຍຄວາມຖ່ອມຕົວ. ເພາະວ່າພຣະອົງເປັນເໜືອທຸກສິ່ງ, ເຮົາຈຶ່ງສແວງຫາການເຊື່ອຟັງ. ຜູ້ທີ່ຕອບສນອງແບບນີ້ແມ່ນຜູ້ທີ່ຈະຮູ້ຈັກຄວາມດີຂອງພຣະເຈົ້າ. ທີ່ຈຸດນີ້ໃນຂໍ້ທີ 11, ດາວິດໄດ້ໃຫ້ຄໍາຕອບແກ່ເຮົາຕໍ່ກັບຄໍາຖາມທີ່ສໍາຄັນ: ເປັນຫຍັງພຣະເຈົ້າຈຶ່ງເລືອກເຮັດສິ່ງນີ້? ທັມມະຊາດມະນຸດເຮົາອາດຄາດຄິດເອົາວ່າພວກເຮົາສົມຄວນໄດ້ຮັບຄວາມຮັກນີ້ຈາກຜູ້ສ້າງຂອງພວກເຮົາ, ແລະວ່າແຜນຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະໄຖ່ມະນຸດທີ່ຫຼົງເສັ້ງສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນຄຸນຄ່າພາຍໃນຂອງພວກເຮົາ. ບໍ່ມີສິ່ງໃດສາມາດຢູ່ໄກຈາກຄວາມຈິງ. ສະງ່າຣາສີຂອງການອັສຈັນນີ້ເປັນແຕ່ພຽງສະຖານທີ່ດຽວ-ກັບພຣະເຈົ້າເອງ. ແລະການໃຫ້ອະພັຍສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນວ່າພຣະເຈົ້າເປັນໃຜ, ບໍ່ແມ່ນຄຸນຄ່າຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະພັຍ. ຂໍ້ທີ 11 ລົບລ້າງການສົມມຸດຕິຖານອື່ນໆ. ເພື່ອເຫັນແກ່ນາມຊື່ຂອງພຣະອົງເອງ, ພຣະເຈົ້າໃຫ້ອະພັຍ. ແລະຄວາມຊົ່ວຮ້າຍຂອງຂ້ານ້ອຍພຽງແຕ່ນໍາຄວາມສະງ່າຣາສີມາສູ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ. ການນະມັສການເລີ້ມຕົ້ນດ້ວຍການເປີດເຜີຍຂອງພຣະເຈົ້າກ່ຽວກັບພຣະອົງເອງ. ຖ້າຫາກວ່າທັງໝົດທີ່ພວກເຮົາມີ, ພວກເຮົາຍັງຈະໄດ້ຮັບການບັງຄັບໃຫ້ນະມັສການ. ພຣະອົງເປັນພຣະເຈົ້າແລະພຣະອົງຊົງດີ. ແລ້ວການໃຫ້ອະພັຍພາເຮົາໄປບ່ອນໃໝ່. ພວກເຮົາຕົກໃຈທີ່ພຣະອົງເປັນໃຜ ແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເພື່ອພວກເຮົາ. ເມື່ອເຮົາເອົາໃຈໃສ່ໃນເຣື່ອງນັ້ນ, ເຮົາໄດ້ຮັບການດົນໃຈໃຫ້ນະມັສການ.

ເປັນຫຍັງການມີນໍ້າໃຈທີ່ສາມາດສອນໄດ້ຈຶ່ງສໍາຄັນຫຼາຍໃນການເດີນແບບຄຣິສະຕຽນຂອງເຮົາ?

3. ເພງສັຣເສີນ 25:12-15

12. ສ່ວນຜູ້ທີ່ຢ້າເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຈະຮຽນຮູ້ນໍາພຣະອົງໃນທາງທີ່ເຂົາຄວນປະພຶດ. 13. ເຂົາຈະເຮັດຂຶ້ນເລື້ອຍໆ ແລະລູກຫລານຂອງເຂົາກໍຈະຢູ່ໃນປະເທດນີ້ຢ່າງປອດພັຍ. 14. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເປັນເພື່ອນກັບຜູ້ທີ່ຢ້າເກງພຣະອົງ ແລະຊົງສັ່ງສອນເຂົາເຖິງຄໍາຫມັ້ນສັນຍາຂອງພຣະອົງ. 15. ຂໍ້ພຣະອົງແນມຫາພຣະອົງ ເພື່ອຂໍຄວາມຊ່ອຍເຫລືອຕລອດເວລາ ແລະພຣະອົງຊົງຊ່ອຍຊີວິດຂໍ້ພຣະອົງໃຫ້ພົ້ນຈາກອັນຕລາຍ.

ທີ່ຈຸດນີ້ໃນຂໍ້ພຣະຄັມຂອງພວກເຮົາ, ເຮົາເຫັນການປ່ຽນຫົວຂໍ້ຈາກພຣະເຈົ້າໄປສູ່ບຸກຄົນທີ່ສລາດພໍທີ່ຈະຕອບຮັບດ້ວຍຄວາມຢໍາເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ໃນຄວາມໝາຍນຶ່ງຄືມັນຈາກ “ນີ້ຄືຜູ້ຊົງເປັນພຣະເຈົ້າ,” ໄປສູ່ການນໍາໃຊ້ “ນີ້ຄືວິທີທີ່ຄົນສລາດຕອບຮັບຕໍ່ພຣະເຈົ້າ.” ດັ່ງທີ່ຄູສອນຮູ້, ມັນເປັນສິ່ງນຶ່ງທີ່ຈະເຂົ້າໃຈຂໍ້ມູນ, ມັນກໍເປັນອີກຢ່າງນຶ່ງທີ່ຈະປະຕິບັດຕາມຄວາມຮູ້ນັ້ນ. ດາວິດໄດ້ສະແດງລັກສນະຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງສັດຊື່ໃນເພງສັຣເສີນນີ້ໂດຍນໍາໃຊ້ເທັກນິກທີ່ພົບເຫັນຢູ່ໃນພຣະຄັມພິຫາຍບົດ, ຕົ້ນຕໍໃນເພງສັຣເສີນ. ເພງສັຣເສີນ 25 ເປັນທີ່ຮູ້ຈັກວ່າເປັນໂຄງຮ່າງເພງສັຣເສີນ ເນື່ອງຈາກວ່າມັນໄດ້ຖືກຈັດຕັ້ງໂດຍຕົວອັກສອນພາສາເຮັບເຮີ. ເພງສັຣເສີນອື່ນໆທີ່ໃຊ້ວິທີການນີ້ໄດ້ແກ່ເພງສັຣເສີນ 11, 34, 37, 112, 119, ແລະ 145. ສຸພາສິດ 31 ແລະປຶ້ມເພງຄໍາຄວນໄດ້ຖືກຈັດລຽງຕາມວິທີນີ້. ໃນເພງສັຣເສີນ 25, ດາວິດໄດ້ໃຫ້ຄໍາສອນທີ່ເປັນຫຼັກທັມແກ່ພວກເຮົາ, ທໍາອິດກ່ຽວກັບທັມມະຊາດແລະລັກສນະຂອງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ, ແລະຈາກນັ້ນກ່ຽວກັບວິທີທີ່ພວກເຮົາຕອບສນອງຕໍ່ພຣະອົງໃນການນະມັສການ. ນີ້ຄື “ການຝຶກຝົນຂັ້ນພື້ນຖານ” ສໍາລັບຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະເຈົ້າ, ແລະມັນສໍາຄັນຫຼາຍ, ດາວິດໄດ້ຝັງເຄື່ອງມືເພື່ອຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ຈື່ຈໍາ.

- ພວກເຮົາບໍ່ພຽງແຕ່ຮັບຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າແມ່ນໃຜ, ພວກເຮົານະມັສການພຣະອົງ.
- ພວກເຮົາບໍ່ພຽງແຕ່ນະມັສການພຣະອົງ; ພວກເຮົາອ້ອນວອນພຣະອົງໃຫ້ອະພັຍພວກເຮົາ.
- ພວກເຮົາບໍ່ພຽງແຕ່ອ້ອນວອນໃຫ້ພຣະອົງໃຫ້ອະພັຍພວກເຮົາ; ພວກເຮົາຂໍໃຫ້ພຣະອົງເພື່ອການຊີ້ນຳແລະຄວາມເຂົ້າໃຈ.

ມັນໄດ້ກາຍເປັນທີ່ຊັດເຈນວ່າ: ພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ປົດປ່ອຍພວກເຮົາອອກຈາກບາບຂອງພວກເຮົາ, ພຣະອົງໄດ້ມີສ່ວນຮ່ວມກັບພວກເຮົາໂດຍການໃຫ້ຄຳແນະນຳແລະທິດທາງຂອງພຣະອົງໃຫ້ພວກເຮົາດຳເນີນຊີວິດສຳລັບພຣະອົງ. ພວກເຮົານະມັສການພຣະອົງສຳລັບສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດ, ແຕ່ພວກເຮົາຍັງນະມັສການພຣະອົງສຳລັບສິ່ງທີ່ພຣະອົງກຳລັງເຮັດໃນປະຈຸບັນ! ພຣະອົງກຳລັງຊ່ວຍພວກເຮົາ.

ຄວາມຍ່າເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະນຳໄປສູ່ຊີວິດທີ່ດີໄດ້ແນວໃດ?

ທຸກໆມື້ພວກເຮົາປະເຊີນກັບການຕັດສິນໃຈຫຼາຍຢ່າງໃນຊີວິດ. ພວກເຮົາຕ້ອງການປັນຍາແລະທິດທາງ. ໃນຂະນະທີ່ໂລກມີຄວາມວຸ້ນວາຍ, ເຮົາຖືກເອີ້ນໃຫ້ເປັນພະຍານທີ່ໝັ້ນຄົງຕໍ່ຄວາມສັດຊື່ແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານຂອງຂວັນອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາຄື-**ພຣະອົງເອງ**. ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ຂອງຂວັນນີ້ສຳລັບເຫດຜົນນຶ່ງ-ສະຖາຣາສີຂອງພຣະອົງ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ສະສົມໃຫ້ໄດ້ຮັບມັນແລະແນ່ນອນວ່າບໍ່ສົມຄວນໄດ້ຮັບມັນ. ຂອງຂວັນຖືກມອບໃຫ້ໂດຍຜູ້ໃຫ້ຂອງຂວັນທີ່ດີທັງປວງ. ຢາໂກໂບ 1:17 ກ່າວວ່າ, *“ຂອງປະທານອັນດີແລະດີເລີດທຸກຢ່າງແມ່ນມາຈາກເບື້ອງເທິງ, ລົງມາຈາກພຣະບິດາແຫ່ງບັນດາຄວາມສວ່າງ, ໃນພຣະບິດານັ້ນບໍ່ມີການປ່ຽນແປງ ແລະບໍ່ມີເງົາເນື້ອງຈາກການຊົງໝູນວຽນ.”* ເມື່ອເຮົາຄິດເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ເຮົານະມັສການ. ເມື່ອພວກເຮົາຈື່ຈຳການໃຫ້ອະພັຍຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົານະມັສການ. ແລະເມື່ອພວກເຮົາພິຈາລະນາວິທີການທີ່ພຣະເຈົ້າຊີ້ນຳຊີວິດຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົານະມັສການ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພວກເຮົາສາມາດແບ່ງປັນຊີວິດທີ່ດີຂອງພວກເຮົາກັບຄົນອື່ນ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

- ຄວາມດີແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ພວກເຮົານະມັສການພຣະອົງ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:
- **ສະຖານທີ່ເລີ້ມຕົ້ນ.** ເຮົາໄດ້ຮັບການດົນໃຈໃຫ້ນະມັສການ ເມື່ອເຮົາພິຈາລະນາເຖິງຄວາມຮັກແລະການໃຫ້ອະພັຍທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນໃນພຣະຄຣິດ. ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພຣະເຈົ້າດົນໃຈການນະມັສການຂອງທ່ານໃນອາທິດນີ້? ສ້າງບັນຊີລາຍຊື່ແລະຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງສຳລັບແຕ່ລະຄົນ.
 - **ສະຖານທີ່ຈະເລີນເຕີບໂຕ.** ເຮົາຍັງຕອບສນອງໃນການນະມັສການຕໍ່ການນຳພາຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດຂອງເຮົາ, ດັ່ງທີ່ພຣະອົງຊີ້ນຳດ້ວຍຄວາມຮັກແລະຊີ້ນຳເສັ້ນທາງຂອງເຮົາ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ນຳພາທ່ານແນວໃດໃນອາທິດທີ່ຜ່ານມາ? ທ່ານຕອບສນອງແນວໃດຕໍ່ການນຳພາຂອງພຣະອົງ? ແຕ້ມແຜນທີ່ຂອງບ່ອນທີ່ພຣະອົງໄດ້ນຳພາທ່ານ.
 - **ສະຖານທີ່ຫວ່ານ.** ເຮົາຮູ້ວ່າຄວາມປາຖນາຂອງພຣະເຈົ້າດຶງດູດເຮົາໃຫ້ນະມັສການ. ທ່ານຮູ້ຈັກຜູ້ທີ່ຢູ່ໄກຈາກພຣະເຈົ້າບໍ່ທີ່ທ່ານສາມາດສະແດງຄວາມເມດຕາລົງສານ? ຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ຄົນໃນໃຈຜູ້ທີ່ຕ້ອງການທີ່ຈະເຫັນຄວາມຮັກແລະການໃຫ້ອະພັຍຂອງພຣະອົງໂດຍຜ່ານຊີວິດຂອງການນະມັສການທີ່ສັດຊື່ຂອງທ່ານ. ໃຊ້ເວລາດື່ມກາເຟກັບຄົນທີ່ທ່ານໄດ້ອະທິຖານເພື່ອ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA